
PROTOKÓŁ  Nr 27/2012
          z posiedzenia  Komisji O światy, Kultury i Zdrowia

 z dnia  3 stycznia 2012r.

Obecni:

1. Tadeusz Sasin                          - Przewodniczący Komisji
2. Robert Szydlik                         - Zastępca Przewodniczącego
3. Włodzimierz Fydryszek           - Członek Komisji
4. Stefan Mikiciuk          - Członek Komisji
5. Kamil Laskowski          - Członek Komisji

Zaproszeni goście:

1. Jadwiga Gizińska – dyrektor ZOPO

2. Maciej Puławski – redaktor „Stacji Tłuszcz”

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 26/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Informacja o spotkaniach kulturalno-społeczno-sportowych w okresie od 
19.12.2011r do 03.01.2012r.

3. Zimowy wypoczynek dzieci i młodzieży szkolnej.

4. Konkurs na przystrój bożonarodzeniowy posesji.

5. Sprawy różne.

Proponowany porządek został przyjęty.

Ad 1.

Radni zapoznali się z treścią protokołu nr 26/2011 z poprzedniego posiedzenia 
komisji. Protokół został przyjęty.

Ad 2. 
21.12.2011r. - Jasełka i spotkanie opłatkowe w Szkole Podstawowej im. Jana 
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Pawła II w Tłuszczu;
21.12.2011r. - spotkanie opłatkowe w TKS Bóbr;
28.12.2011r. - koncert kolęd i pastorałek w Centrum Kultury - bardzo ciekawy i 
interesujący;
30.12.2011r. - spotkanie Zarządu Sekcji Emerytów, Rencistów i Nauczycieli;
02.01.2012r. - spotkanie opłatkowo-noworoczne Terenowego Koła Pszczelarzy.

Radny Stefan Mikiciuk podkreślił, że występ kolęd Chóru Miejskiego Lux Mea 
w Centrum Kultury był bardzo udany. Członkowie Chóru mieli możliwość 
przygotowania repertuaru dokładnie i precyzyjnie  dzięki odbywającym się 
spotkaniom dwa razy w tygodniu. 

Ad 3.
Radni Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia  zaplanowali, że przy najbliższej 
okazji, gdy warunki atmosferyczne będą sprzyjające w ramach posiedzenia 
komisji wybiorą się na lodowisko „Biały Orlik”, aby zobaczyć jak ono 
funkcjonuje.

Radny Fydryszek dodał, że był na lodowisku po naprawieniu usterki, która 
uniemożliwiła korzystanie z płyty mieszkańcom. Przyznał, że lodowisko zostało 
zalane wodą, aby zamarzało.

Radny Laskowski Kamil potwierdził tę informację. 

Radny Tadeusz Sasin zwrócił się do zaproszonej na posiedzenie Pani Jadwigi 
Gizińskiej, aby poinformowała jak wyglądają plany dyrektorów związane z 
organizacją zajęć w czasie zbliżających się ferii. Radny zasugerował, iż Komisji 
Oświaty, Kultury i Zdrowia byłaby zainteresowana udaniem się do którejś ze 
szkół.

Pani Gizińska poinformowała, że dyrektorzy interesują się organizacją zajęć w 
swoich szkołach podczas przerwy zimowej. Pani Dyrektor zwróci się o 
harmonogramy zajęć do wszystkich placówek i przedłoży je Komisji na 
następnym posiedzeniu.

Przewodniczący komisji zapytał również, czy prawdą jest, iż Rada Rodziców w 
Szkole Podstawowej w niewłaściwy sposób podjęła decyzję o nabyciu 
ubezpieczenia dla uczniów tej szkoły.

Pani Gizińska wyjaśniła, iż środki przeznaczone na ubezpieczenie 
wychowanków nie są środkami publicznymi, więc po przeprowadzonych 
konsultacjach nie trzeba było ogłaszać przetargu. Nauczyciele podczas zebrań 
proponowali możliwości ubezpieczeń i to rodzice podjęli decyzję.
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Po wysłuchaniu wyjaśnienia Radny Sasin zwrócił się do dyrektor ZOPO, aby 
ten temat został poruszony i wyjaśniony na najbliższej Naradzie z dyrektorami.
Przewodniczący Komisji zapytał również jak wyglądają kwestie budżetowe za 
rok 2011.

Pani Gizińska poinformowała, że wszystkie środki finansowe zostały 
rozdysponowane i rok 2011 pod względem finansowym został zamknięty.

Radny Laskowski zapytał natomiast, czy podczas ferii zimowych będą 
przeprowadzane w placówkach oświatowych drobne remonty.

Na zadane pytanie radny uzyskał odpowiedź od dyrektor ZOPO, że raczej nie 
będzie przeprowadzanych w tym czasie tego rodzaju remontów.

Ad 4. 
Radny Tadeusz Sasin zwrócił się do radnych Komisji Oświaty, Kultury i 
Zdrowia, aby wytypowali do konkursu na przystrój bożonarodzeniowy posesje 
warte obejrzenia i zobaczenia. Radny stwierdził, że z roku na rok zewnętrzny 
przystrój świąteczny jest skromniejszy.

Radny Stefan Mikiciuk podziękował za przystąpienie do oceny konkursowej 
Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. Dodał również, że w tym roku konkurs nie 
był nagłośniony, gdyż chodzi o to, żeby ocenić posesje w sposób spontaniczny i 
mieć pogląd na ogół gminy, a nie na konkretne zgłoszenia. Do laureatów 
konkursu zostaną wystosowane dyplomy uznaniowe oraz podziękowania i lista 
zostanie opublikowana w internecie. Na kolejnym posiedzeniu Komisji Ładu, 
Porządku i Ochrony Środowiska zostaną podane wyniki.

Radny Sasin Tadeusz, zgłosił Panu Mikiciukowi swoje propozycje posesji: ul. 
Prusa 3, ul. Klonowa 70, Sklep Magda, Szkoła Podstawowa w Tłuszczu oraz 
posesja w miejscowości Białki pierwsza przy sklepie.

Ad 5.
Radny Stefan Mikiciuk wspomniał również o występach, które odbędą się w 
najbliższym czasie Chóru Miejskiego Lux Mea.

6 stycznia 2012r. - Ząbki – przegląd kolęd organizowany przez Stowarzyszenia 
Ceacilianum;
8 stycznia 2012r. - Urle – zaproszenie na występy od Stowarzyszenia Przyjaciół 
Kultury w Urlach.

Pisma korespondencyjne:
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1. Pismo zarejestrowane w dzienniku korespondencyjnym pod nr 5103 w dniu 
28.12.2011r., złożone przez właściciela nieruchomości we wsi Franciszków – 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu – odnośnie wykonania przedłużenia 
nawierzchni bitumicznej na  drodze gminnej od cmentarza do granicy lasu.
Komisja po zapoznaniu się z treścią pisma uważa, że tą sprawą powinna zająć 
się Komisja Budżetu i Inwestycji. Radni opowiedzieli się za utwardzeniem tego 
odcinka.

Radny Sasin poinformował o trwającej procedurze odnośnie nadania tytułu 
Honorowego Obywatela gminy Tłuszcz dla Pana Bohdana Wnuka.

Radny Fydryszek przedłożył członkom Komisji informację na temat działania i 
potrzeb Klubu Sportowego TKS Bóbr -załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Wyjaśnił również, że w chwili obecnej trwa przerwa zimowa w TKS Bóbr do 
dnia 15 stycznia 2012r.  W czasie pory zimowej członkowie Klubu mają 
problem z wynajęciem sali sportowej na treningi. Okazało się, że Gmina Tłuszcz 
w zeszłym roku nie wyrobiła się ze złożeniem wniosku na uzyskanie 
dofinansowania na budowę hali sportowej. Nie wiadomo również, czy w tym 
roku zdoła to zrobić, stwierdził radny. Pojawia się również problem z dowozem 
dla najmłodszych piłkarzy, którzy mają możliwość trenowania na sali w szkole 
w Stryjkach. Ze względu na te niedogodności jest to okres dla tych 
wychowanków Klubu stracony.
Pan Fydryszek zastanawia się również, czy w najbliższym czasie będą 
świadczone usługi stomatologiczne w ramach NFZ.

Radny Szydlik stwierdził, że taka pozycja nie została ujęta w budżecie na 2012, 
więc nie wiadomo. Prawdopodobnie w pierwszej kolejności powinien się 
wypowiedzieć Narodowy Fundusz Zdrowia, czy stomatolog w Gminie Tłuszcz 
mógłby istnieć na zasadach refundacji.

Radny Laskowski uważa, że powinien być wprowadzony całodobowy dyżur 
którejś z tutejszych aptek, gdyż najbliższa lokalizacja czynna 24 godziny jest w 
Wołominie.

Radny Mikiciuk również popiera ten pomysł, jednakże są to firmy prywatne i to 
od nich tylko zależy, czy by się zdecydowały na taki tryb pracy.

Radny Szydlik Robert poinformował, iż otrzymał informację, że świetlica w 
miejscowości Dzięcioły została zamknięta i nie funkcjonuje, tak jak do tej pory 
to się odbywało. Chciałby się dowiedzieć, czy rzeczywiście jest to prawda i jaki 
jest powód jej zamknięcia.

Komisja zaprasza Burmistrza Tłuszcza lub Z-cę Burmistrza na następne 
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posiedzenie Komisji w celu wyjaśnienia ww. zdarzenia.

Radny Fydryszek zgłosił potrzebę przycięcia koron drzew rosnących wzdłuż 
ulicy Warszawskiej w Tłuszczu oraz poinformował o potrzebie naprawy zbitego 
lustra usytuowanego na skrzyżowaniu ul. T. Kościuszki z ul. Polną.
Pan Radny poprosił również o interwencję Policji w sprawie samochodów nadal 
parkujących na trawnikach mimo otwartego nieopodal parkingu.

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień  17 stycznia 2011r.  

o godz. 15.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Tadeusz Sasin

1. Dokument utworzony przez: Karolina Gajcy

2. Data utworzenia dokumentu: 11.01.2012r.
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